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Dagsorden 

1) Generel status fra skoleledelsen – hvad rører sig på skolen 
Thomas orienterer om nyansættelse af Lars Aslan i udskolingen. Der 
kører efterårets runde med skolehjemsamtaler lige nu og de er indtil 
videre gået godt. 
 

2) Lundevejsskolen principper, oplæg til kommunikations princip. Jakob 
og Mira. Bilag 4 
Mira og Jakob fremlægger og vi har diskuteret ordlyden i princippet. TY 
og MA tager ansvar for at arbejde videre med princippet med 
personalet. Der skal tilføjes et afsnit om den løbende kommunikation 
mellem skole og hjem, som vi vil behandle i bestyrelsen. 

 
 

3) Bestyrelsens årshjul. Bilag 1 
Brian orienterer om årshjulet. Vi snakker om hvad der bør stå i 
bestyrelsens årshjul og har fokus på at der ikke står overflødig 
information og fylder. Vi godkendte årshjulet. 
 

4) Tilbagemelding fra møde med BSU om nye elever. Bilag 2  
Thomas orienterer og forklarer om bilaget og fremlæggelsen på BSU-
mødet. Mødet var en orientering til politikkerne på forespørgsel. 

 
5) Status forældretilfredshedsundersøgelsen – støj i timerne 

tilbagemelding fra medarbejderne.  
Thomas orienterer om at han har haft lavet en mundtlig undersøgelse 
blandt medarbejderne og indtrykket generelt er tilbagemeldingen at 

   

 

Dagsorden 
 
Sted: Lundevejsskolen kontoret på LUNDEVEJSSKOLEN 

 

Dato: Onsdag den 13. november 2024 kl. 17:00 – 19:00    
  
Deltagere: Jacob Rudbeck (Forældrerep.) 

Louise Højbjerre (Næstformand.) 
Mira Louise Friis (Forældrerep.) 
Brian Nørby Thuesen (Formand) 
Thomas Nyborg (Skoleleder) 
Mai - Britt Andersen (Afd. Leder) 
Anders Jon Baldvinsson (Personalerep.) 
Bettina Mortensen (Personalerep.) 
 

Afbud:  Peter Marius A Hartung ( forældrerep.) 
  
Emne: Skolebestyrelsesmøde 
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der meget sjældent opleves decideret larm/støj.  Der er dog en 
diskussion i hvad man opfatter som larm/støj. Vi har fokus på at 
oplevelsen af larm jo er vurderet i denne runde af undersøgelsen og 
det bliver interessant at se hvad resultatet bliver i næste års 
undersøgelse. 

 
6) Samtale med politikker om ressourcer på skolen- Brian orienterer om 

kommunikationen med Hørsholm kommune. Brian har oplevelsen af at 
der bliver lyttet, men at der ikke er en politisk vilje til at tildele flere 
ressourcer lige nu.  

 
7) Indkaldelse til referencegruppemødet bilag 3 

 
Brian, Anders, Bettina, TY deltager. 

 

Mødet lægger den 9/12 – 2024 i samme tidsrum som bestyrelsesmødet. 
Så vi skal finde en ny dato til bestyrelsesmøde i december, så husk 
kalender. Vi flytter mødet til den 16/12 -2024 

 
 

8) Indkommet punkt fra Marius og ændret åbningstid / starttid på skolen. 
Kan skolen starte 08:30?  Punktet rykkes til næste gang. 

 
9) Evt. 

 
 

 

 
 

 


